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Närvarande: Magnus Månson
Erik Wredling
Gunnar Larsson
Peter Haglund
Bo Larsson
Anders Hallqvistsarnt suppleanterna:
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- Ordförande Magnus
mötet oppnat,

Föregående mötens
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Månson hälsade,'cte närvarande välkomna och forklarade

protokoll nr. 2-0r oäiig-0l gookandes.

Mötets öpp-
nande

Föregående
mötesprot.

Rapporter

)
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- Det s.ervlgeavt{ som rgreningen n"lqqå ftäiar:energiför underhåltoch repara-
tion av vår värmecentralskall nu1örnyas.'ordf. Mtagnus"Man#;;;;rit i 

't 
ontuxt

, qrgd Mailarenergi och det nya avtalet i.orm"i it"G.ä rara ktart inom kort. Det åter-' står att fastställa hur många akut besök iier år ro,i ,Läll irgå -
_ ?q L?r.son"rapporteråe om situatiohen lir6ll;ö;iiffi;n av krypsr.undeina. Efter
g1_1ts\igrad.påminne.lse under börjah av auditiaiei.ä nu,t2medtemma, *än.,t 

- '-'
annu ej har lämnat in sina rapporter. Des.9a uppmänas nu på oettå vis äån ä"."uio,via ytteiligare pämirinelse om atr det a*iLt,:glä ;öä;; får in rapporrer från aila. omnåson inte har tämnat in rapporr och det r"j"n uJp'.iåi;;;k;;;, ä;ffiåääq' 

\'rrr

komma att lå stå för denna kostnad. Bosse beräitade-att av hittills inlämnadä rapporterhar 16 tagit upp problem' Dessa har delvis ocn xommer tiamgent att åtgärdas av. rör-firma Västerås Rörtjänst. r' ' - - "-" '

I detta sammanhalg kan någ9kgs to1änoe med tanke på "Anräggningsbestutet":
skador som uppstårovan grundplattan äi r,esp. fu"tignåi*ågåilffi#g'ö]i,rno"r-
hållsåigärder.är alltså viktiga ror'att unovirä''o'io,iiöåä"nätita tostnåäår,txempel,
ylg_äJdet vikrist att se tiil att nycketventilerna byts it in;;;ilåö'"äigii;; n"l.i bjälklaget resp. krypgrunden. -

-- - Tre av gårdarna har nu införskaffat de lekredskap som beslutades på årets stämma.Gården Bronskittelgatan/tsronsnåtsgatan har besiutä'ått'a'*uLt" inköp t.v. ' vrsr'rrrrq'
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Kassören Erik wredling. 
|e-dogjorde för d.et gun{;"1*1a utfallet-för fö-rsta halvåret, o", =*onotin

visarsig att p.g.a. nåsot högre Värmeförbrukning jamfört'nåJioii"ärd iööä?,',ortnadenca.,80.000 kr.högre. Det är dock i nivå med uuo!åt, varför ekonomin tan.äågäs v"raunder kontrolloch ingen förändring av kvartalsoäoiieringärna synes vara noovånoTgl i ,

S 5. Ftödes-.- Från Mätarenergi har Jöreningen fått införmation om att man från oktobe r 20e2 ilffi- 
'

kommer att införa en s'k. flödespiemie. Detta rommer att innebära att MalarenJrll
kommer att premiera kunder som har stor temperaturskillnad mellan int<ommanäå
och utgå.ende fjärrvärmevatten. styretsen anser det viktigt;n iöä;ö;;#;;;;",
sig orn vitka regter 

"gT\o[mer att gana, resp; vao rrire"ning;;ä; ;ä;ää mini_mera våra kostnader iförhållande till-kommande regle, å"n'tu*or.
Mangus Månson kommer att kontakta Mälarenergiiör att neäållä en konsultation-



*-.'i . . : S6, ' :Bredbands- ,'

'änslutning tillTelias ADSL. Efter en hel del kontakter kunde Magnus få bekräftat att
det är mOjligt om man tåter Telia utföra en s.k. Portering. Detta innebär att man byter

".tillennärrnäre'telestationförtelefonlördesomsåönskar..,Det.ärdäreftermöjligtatt,
göra ans[ttning,av ADSL. Magnus kommer att sammans{äla och distribuera en enkät
med uppgifter och data til! alla medlemmar.
- 

- 
P;lår H"glunO O"rått"O" att han fått uppgifter om att Mjödhornet samfällighetsförening

här på Bran&hovdä hattecknat avtal med Tele2 om bredband via Kabel-TV nätet. Man

kommer förutom bredbandet även att få tillgång till ett klart utökat TV kanalsutbud till en

mycket rirnlig kostnad. Peter fick i uppdrag att inhämta mer detaljer om huf Mjödhornet

' har åstadkomrnit detta och tillvilka kostnader. 
:

s7.
Kabet-TV-

- '' 
Feter redogjorde vidare för turerna kring de dåliga mottagningsförhållanden sorn nätet

hai drabbat boende på Bronsdolks-, Bronslurs- resp. Lurblåsargatan under sommaren. '-Tr

Peter fick i uppdrag att tiltsammans med anlitat fackfolk trån ieia eller annan-;;i;;-- 
- i tr-

prehörgåigenomvårtnätförattfastställaomuppgradering/byteavdelarbehövergöras
för att alla boende skallfå tillräckligt bra mottagning för både Text-TV resp. Digital-boxar,

S 8. Rengörnin( ]
- På förekommen anledning resp. med tankö på skrivelse från Renhållningsverket av söpkärl
togs frågan om rengöring av sopkärl upp tilldiskussion. Styrelsen beslutade att Gunnar
Lalsson kommer att kontakta Renhållningsverket för att tillse att våra 11 kompost-
behållare. T.v. kommer Gunnar att sikta på avrop ca. 2 gånger per år, men det är-dock
behovet som ska styra detta. Miljöbodsansvariga kan alltså vid besvär kontakta Gunnar
om dessa frågor,

$9, Ovriga frågor
- Erik berättade att åkgräsklipparen.varit trasig och därför på reparation..Medlemmar_
som använder gräsklipparen uppmanas att anväda den med viss försiktighet. Exempelvis
har krtivarna utsatts för mycket kraftigt våld utöver norrnal användning. Detta ger problem för
den som senare ska använda klipparen och orsakar dessutom föreningen onödiga kost-
nader. Påminnes också att efter spolning av klippbordet detta fästes in på rätt sätt i chassit! 

'

- Erik påpekad att det är varje fastighetsägares ansvar att se till att skräp inte kommer
ner istuprören och vidare ner under huset iföreningens.dagvattensystem som kan
råka få stopp med översvämning under huqet som följd.Det finns ett antal olika typer av ,' )
renstrattar och dessa bör monteras av alla som ännu ej har detta.

S' to'
Nästa rnöte bestämdes preliminärt till dep mitten av november,, ,1.

Nästa möte
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Avslutning
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Justeras: l-e'Z

s 11.
Ordförande Magnus Månson tackade foivisat intftpse och förklarade mötet av-

slutat.

Västerås 01-08 -29

Peter Månson
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